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Ustronie Morskie, 30.06.202 lr.

RADA GMINY Ustronie Morskie
Wpłynęło dnia.

Pan Andrzej
Radny Rady Gminy Ustronie

Staszak
Morskie

za pośrednictwem

Pana Krzysztofa Grzywnowicza
Przewodniczącego Rady Gminy Ustronie MorskieMorskie

W odpowiedzi na Pana interpelację dotyczącą modernizacji boiska sportowego „Orlik 
2012” w Ustroniu Morskim, udzielam następujących odpowiedzi:

Ad 1. Co było powodem wymiany nawierzchni sztucznej trawy z boiska sportowego „ Orlik 
2012” w Ustroniu morskim?

Powodem wymiany nawierzchni ze sztucznej trawy był znaczny stopień jej zużycia oraz 
potrzeba naprawy podbudowy stanowiącej integralną część nawierzchni boiska sportowego. 
Na płycie pojawiło się wiele zagłębień oraz przerwań ciągłości trawy, co w znacznym stopniu 
utrudniało korzystanie z boiska. Dodatkowo podnosząc jakość i funkcjonalność tego boiska 
uatrakcyjniamy formę profilaktyki zdrowotnej, jaką jest uprawianie sportu.

Ad 2. Z jakiego powodu Pani Wójt dokonała zmiany w załączniku do SWZ - Opis Przedmiotu 
Zamówienia, Rozdział 1 pkt 1.2?

Powodem zmiany były wewnętrzne rozmowy, odnośnie ewentualnego wykorzystania tej 
nawierzchni na boisku przy ul. Kwiatowej w Sianożętach, celem zwiększenia jego 
atrakcyjności dla korzystających oraz jednoczesnego ograniczenia kosztów realizacji zadania 
dot. modernizacji boiska sportowego „Orlik 2012”.

Ad 3. Kto z Urzędu Gminy lub jednostki organizacyjnej Urzędu ocenił, czy nawierzchnia 
murawy ze sztucznej trawy została zerwana i przetransponowana w sposób umożliwiający jej 
ponowne ułożenie oraz w jaki sposób zostało to ocenione?

Trawa była pozyskiwana przez Wykonawcę prac budowlanych związanych z wymianą 
nawierzchni z zachowaniem sztuki budowlanej. W trakcie odsłaniania kolejnych elementów, 
ujawniały się liczne wklejki, które według Wykonawcy, dyskwalifikowały kolejne pasy z ich 
ponownego wykorzystania. Na okoliczność demontażu trawy sporządzono protokół w którym 
opisano stan zastany podczas odkrywania podstawy sztucznej trawy, pod którym podpisali się 
pracownicy Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Ustronie Morskie. 
W protokole tym stwierdzono, że jedynie część z pozyskanej nawierzchni nadaje się do 
ponownego użytku.

 

 

 
 



Ad 4. Czy Pani Wójt chcąc ponownie wykorzystać nawierzchnię murawy ze sztucznej trawy 
do publicznego użytkowania posiada atesty, certyfikaty czy świadectwa jakości materiału, 
świadczące o jej bezpieczeństwie dla użytkowników i środowiska.

Tak.

Ad 5. Na kiedy są zaplanowane i ile będą trwały prace ułożenia nawierzchni murawy ze 
sztucznej trawy?
Ad 6. Jaki jest szacunkowy koszt wykonania robót ułożenia w sposób bezpieczny dla 
użytkowników nawierzchni murawy ze sztucznej trawy, jakie materiały i prace wchodzą w 
zakres robót?

Biorąc pod uwagę wady ukryte nawierzchni, o których istnieniu dowiedziano się dopiero 
podczas pozyskiwania sztucznej trawy, a czego efektem jest to, że jedynie część z odzyskanej 
trawy nadaje się do ponownego użycia, podjęto decyzję o odstąpieniu od realizacji tej 
inwestycji.

Ad 7. Jaka jest masa całkowita usuniętej nawierzchni murawy ze sztucznej trawy wraz 
z granulatem?

Ze względu na brak możliwości zważenia usuniętej trawy wraz z granulatem, przyjęto wagę 
trawy na podstawie karty technicznej. Masa całkowita pierwotnej trawy wynosiła 4109 kg, 
należy więc przyjąć, że masa trawy usuniętej jest nieco niższa.
Ze względu na brak możliwości określenia stopnia ubytku granulatu, nie jest możliwe 
określenie jego wagi, a co za tym idzie nie ma możliwości podania masy całkowitej usuniętej 
nawierzchni.

Ad 8. W przypadku utylizacji nawierzchni murawy ze sztucznej trawy wraz z granulatem jaki 
będzie kod/y BDO i koszty z tym związane?

Z uwagi na prowadzone rozmowy z podmiotami rozważającymi nieodpłatnie odebranie 
składowanego materiału, nie weryfikowano kodów utylizacji dla tej nawierzchni, ani kosztów 
związanych z jej utylizacją.

Sylwia Halama

 
 

 

 
 

 

 


